

VISITING GRAVES ON THOMAS SUNDAY AND RADONITSA

~~~~/~~~~/~~~~/~~~~

## ПОМИНОВЕНИЕ УСОПШИХ НА КЛАДБИЩАХ В ФОМИНУ НЕДЕЛЮ И РАДОНИЦУ



As is our usual practice we will visit the graves of our friends and loved ones on Thomas Sunday (April 23) after the parish meal (we should arrive at Forest Hill Cemetery about 2:30 p.m.). For those graves we cannot visit on Thomas Sunday we will visit after the Liturgy on Radonitsa (April 25). On that day we will serve Liturgy at 8:00 a.m. followed by the first Pannykhida after Pascha. Radonitsa will also be the rain date for Thomas Sunday if the weather is particularly bad that day.

По нашему обычаю мы ходим на могилы родных и близких в Фомину неделю (23 апреля) после обеда в храме (на кладбище Forest Hill около 14:30). Те могилы, которые мы не можем посетить в Фомину неделю мы посещаем после Божественной литургии на Радоницу (25 апреля). В этот день литургия начинается в 8:00 утра, а после этого служится первая панихида после Пасхи. Если в Фомину неделю будет очень плохая погода, то мы посетим все кладбища на Радоницу.